

PROTOKOLL FÖRT VID SSRK-BERGSLAGENS STYRELSEMÖTE SÖRBY GÅRD 14 APRIL 2008

Närvarande:

Margareta Dahl, Caroline Hagström, Tony Jakobsson, Benita Rennes, Urban Larsson, Sören Svärd och Sara Wallgren

§1 Mötets öppnande

Ordförande förklarade mötet öppnat.

§2 Val av mötessekreterare

Till sekreterare valdes Sara Wallgren.

§3 Val av justeringsman

Till justeringsman valdes Benita Rennes samt ordförande.

§4 Dagordningens godkännande

Dagordningen godkändes.

§5 Föregående mötes protokoll

Föregående mötes protokoll godkändes.

§6 Inkomna skrivelser

Inkomna skrivelser redovisades.

SKK's remiss angående valphänvisning besvarades.

SKK's skrivelse om Hamiltonplaketten bordläggs till nästa möte.

§7 Ekonomi

Kassören föredrog resultatrapporten.

Januariutställningen i Strömsholm gav ett överskott på 33000 kr. Fler anmälda hundar samt lägre personalkostnader påverkade resultatet positivt.

För att undvika hantering av mycket kontanter under utställningarna beslutades att kassören ska vara på plats och sköta utbetalningarna så långt det är möjligt.

Enligt förslag från HS kommer betalningsrutinerna för viltspårsproven att ändras. Domarna får inte längre 150 kr kontant på plats för utlägg utan betalning sker från avdelningen efter att protokollen är inskickade. Deltagarna betalar 300 kr direkt till avdelningens bg vid anmälan.

Avdelningen har ett inaktivt plusgiro med 4000 kr. Styrelsen beslutade att avsluta det kontot och föra över pengarna till bankgirokontot. Förklarades som omedelbart justerat.

§8 Fullmäktige

Ingen i styrelsen kan delta. Arbete pågår att få fram personer utanför styrelsen som är intresserade.

§9 Utställning

Domare till utställningen i Dingtuna 13/9 är klara och hotell bokad. Avtal med Dintuna IF i år igen att de ordnar det praktiska med ringar och parkering. Fler rosetter måste köpas in. Flyg ska bokas till de utländska domarna. Lupus sponsrar.

Domare är även klara till utställningen i januari. Valpklass 1 tas bort för att få tillräckligt med plats.

§10 Viltspår

11 anmälda till det ordinarie provet 4/5. En domare saknas fortfarande.
Beslut att HP-rosetter ska delas ut både på ordinarie och rörliga prov.
Cilla Bergman och Caroline Hagström kommer att påbörja sin elevtjänstgöring under året.

§11 Spaniel

Arbete pågår att hitta en person som är intresserad att ta sig an spanielsidan.

§12 Retriever

Fyra prov hålls under året, provledningarna relativt självgående. Saknas en del vilt till Örebroprovet 10-11/5. Urban kommer att köpa in vilt löpande under året till proven samt för att lägga upp ett lager. Frysboxarna kommer att flyttas till Kungsbyn, Västerås. Betalning för el kommer att ske.

KM hålls 17/5 i Hogsta Munktorp. Barbara Dyall Silfverbrand är ansvarig.

Förfrågan från HS jaktprovssekreterare angående rutinerna för praktiskt jaktprov diskuterades. Styrelsen beslutade att ingen förändring bör ske, utan anmälan via HS bör fortgå som tidigare.

§13 Utbildning

Tony har kontaktat de flesta av instruktörerna och övervägande var de positivt inställda till att komma igång med olika kurser. Kontakt kommer att tas igen via mail och en inbjudan skickas ut till en utbildningsträff senare i vår/sommar. Sara och Tony ansvarar för detta.

§14 Hemsidan

Diskussion om utseende och innehåll på den nya hemsidan. Benita tar kontakt med Malin och Åse.

§15 Apportören

Materialet är inskickat via Malin.

§16 Övriga frågor

Beslutades att flytvästar i två olika viktklasser ska köpas in.

§17 Nästa möte

Nästa möte blir onsdag 4 juni kl .18 på Sörby Gård.

§18 Mötets avslutande

Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet

Justeras

Justeras

Sara Wallgren
Sekreterare

Sören Svärd
Ordförande

Benita Rennes